
 

 
Zápis z jednání VV listopad 2023 - ověřený  1/14 
 

Zápis z jednání VV ČF dne 21. 11. 2023 – 11/2023 

zahájení – 09:30, Lomnického 1705/5, Praha 4  
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Václav Culka (do 16:00 hod), Jan 
Kovář, Lukáš Dolejš (do 15:00 hod), Jiří Dufek, Martin Musil 

Omluven:  Petr Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 
Chvojka, Veronika Jelínková 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Jiří Dufek, Petr Galasovský 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 
 
Zahájení: 09:30 
Ukončení: 16:45 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 10/2023 a programu jednání 11/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

6) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

7) Informace ze sekretariátu 

8) Komplexní program podpory 

9) Mezinárodní záležitosti 

10) MS 2025 

11) Rozpočet 2024 

12) Kodex RP 

13) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

14) Akční list – Ženy v ČF 

15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

16) Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 

17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

18) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 
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19) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

20) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

21) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

22) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Licenční řízení – aktuální informace k situaci týkající se Black Angels 

41) Zpráva o stavu příprav ženské reprezentace na MS 2023 

42) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

43) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 2025/2026 do 

2027/2028 

44) Návrh členů a harmonogram činnosti Pravidlové komise 

45) Grant MHMP 2024 - návrh rozdělení finančních prostředků 

 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 10/2023 a programu jednání 11/2023 

 

Viz výše 

 

Usnesení č. 01/11/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 10/2023 

- schvaluje program jednání VV 11/2023 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 11/2023 J. Dufek, P. Galasovský 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě Usnesení č. 09/08/23 byla všechna usnesení 

splněna. D. Novák okomentoval příčinu nesplnění uvedeného usnesení. Předseda ORK 

domluvenou schůzku zrušil v den schůzky. Dále D. Novák informoval o pozici člena ORK A. 

Wollného, který bude muset, z důvodu pracovní neslučitelnosti, ukončit svoje působení jako člena 

ORK. 

 

Usnesení č. 02/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 
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AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEFAM – komise jednala 14.11. osobně; hlavními body byla finalizace předkládaného materiálu; 

diskuse o jednotlivých bodech za účasti hosta (Z. Mlčouška) diskutována uvažovaná změna 

bodování výsledků zápasů; zhodnocení setkání KEFAM s marketingovými pracovníky ČEZ Extraligy 

a 1. ligy mužů; diskuse nad speciálním projektem ČEZ Extraligy – mírná nespokojenost některých 

členů komise; souhrn aktuálního stavu plnění povinností ze závazných dokumentů elitními oddíly, 

na příštím jednání budou uděleny sankce některým oddílům, které opakovaně neplní povinnosti; 

souhrn aktuálního stavu ticketingu BigBoard Superfinále 2024 - především diskuse o vlivu zrušení 

povinného klubového odběru a nadcházející změně DPH od 1. 1. 2024; R. Urbář informoval o stavu 

výnosu z videopřenosů z EFT; připomínkovací řízení. Členové VV krátce diskutovali nad fungováním 

a spoluprací mezi členy komise.   

 

KRO – Z důvodu nepřítomnosti předsedy komise nebyla předložena zpráva o činnosti. 

 

KRD – komise jednala 10.11. prezenčně v Brně; finalizace materiálu Podmínky činnosti rozhodčích 

a delegátů 2024/2025; finalizace materiálu Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých 

regionech; vyhodnocení testování rozhodčích na vyšších listinách v první části sezóny a naplánování 

pokračování testování pro zbylou část základní části soutěží; P. Galasovský a R. Hora zůstávají 

členy mezinárodní pracovní skupiny IFF pro přípravu aplikace pravidel. Nově se tato skupina kromě 

tématu Physical play bude věnovat i tématu Stick play. Dalším bodem jednání byla mezinárodní 

výměna rozhodčích i delegátů – bude pokračovat komunikace s IFF; finalizace podkladů pro 

nadcházející školení rozhodčích; naplánovaní nových seminářů pro rozhodčí případně i delegáty 

Superligy s reprezentačním trenérem Jaroslavem Berkou; připomínkovací řízení.  

Krátce se dotkli spolupráce s firmou Sportagon – dresy pro rozhodčí, momentálně dochází 

k  problémům s logistikou. Dotazník rozhodčím ženám – bude vyhodnoceno, došlo cca 70 odpovědí. 

Byl vznesen dotaz na spolupráci s J. Berkou. Předseda komise reagoval informací o aktuálně 

naplánovaných seminářích pro rozhodčí z listiny Superligy, jichž se právě reprezentační trenér bude 

účastnit. Členové VV krátce diskutovali. 

 

KR – komise jednala 7. 11. telekonferenčně; hlavními body byly informace o reprezentačních akcích 

těch proběhlých i těch nadcházejících; předložili informace o nadcházejícím kempu reprezentace 

žen v Hostivici před odletem na MS; dalším tématem byla mezinárodní termínová listina – změna 

termínu MS juniorů; příprava předkládaného materiálu pro VV; připomínkovací řízení.  

Dále předseda komise krátce okomentoval úspěch nejen mužského, ale i juniorského týmu na EFT, 

kterého se poprvé účastnil nový realizační tým.  

Z. Svobodová krátce okomentovala EFT v Malmö.  Zhodnotila jako kladný přístup pořadatelů; akce 

byla využita jako velká propagační příležitost pro nadcházející MS mužů 2024, které se bude konat 
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právě v Malmö. Kladně hodnotila účast rodičů našich juniorů, kteří vytvořili skvělou atmosféru. Zápis 

do historie na EFT mužů – historicky nejvyšší počet vstřelených branek švédskému mužskému týmu 

ze všech soupeřů. 

 

EKO – komise jednala 15. 11. prezenčně; hlavními body byla příprava materiálů pro VV – Rozpočet 

2024 a finanční dopady do střednědobého horizontu; obsáhlá diskuse; připomínkovací řízení. 

 

KS – komise jednala 6. 11. prezenčně; Na jednání se věnovali připomínkování materiálů pro 

nadcházející VV. Dále pak připravovali svůj materiál Informace o úvahách vývoje struktury a systémů 

celostátních ligových soutěží od 2025/2026 do 2027/2028.  Shodli se na vhodnosti úpravy hracího 

systému 1. ligy žen na jedno utkání za víkend, a především pak na novém systému 1. ligy 

dorostenců. Upřesnili určování rozdělení přihlášených družstev do jednotlivých vrstev soutěže. Mezi 

komisní spolupráce na téma soutěže žen bude ještě pokračovat a doplněný materiál bude projednán 

na prosincovém jednání KS. V aktuálních bodech KS řešila speciální dresy FBC Liberec pro 

charitativní akci jejíž součástí jsou domácí utkání žen a mužů; pochybení pořadatelské služby BA 

v zápase Superligy (nedostatečné měření času); další drobné disciplinární prohřešky především na 

základě podnětů od DK; připomínkovací řízení dalších materiálů.  

M. Musil za KRP apeloval na informovanost členů VV o stavu elitních soutěží a řešení případných 

kroků, aby se předešlo nedostatečnému počtu účastníků ČEZ Extraligy v následující sezóně. 

 

KIN – komise nejednala kvůli kolizi termínů jednání; telefonicky řešili přehled referenčních hal 

z pohledu povrchů; finalizace rozpočtu; 5 sportů – uzavření výzvy NSA Regionální sportovní 

infrastruktura. 

T. Frank krátce okomentoval – vyzdvihl významný parametr – vysoutěžený dodavatel stavby, který 

může výrazně ovlivnit výběr podpořených projektů; momentálně je z tohoto projektu přihlášeno do 

dotační výzvy 6 subjektů - 5 hal patřící městům a 1 spolek. 

 

KRP – komise jednala 9. 11. telekonferenčně; v rámci zkráceného jednání bylo tématem Trenérské 

vzdělávání s hostem J. Třískalou; pozastavení licence při rodičovské dovolené; možnost podílů ČF 

na platby B licencí pro ženy; náměty na tvorbu nového akčního listu v rámci KRP směrem k práci 

s mládeží; připomínkovací řízení, v rámci kterého obsáhle diskutovali primárně materiál KS - Počet 

účastníků celostátních ligových soutěží 2025/2026. 

 

KVM – komise jednala 14. 11.; hlavními body bylo trenérské vzdělávání; akční list KRP – práce 

s mládeží – bude pokračovat širší diskuse; opatření proti propadnutí licence v průběhu rodičovské 

dovolené – bude připraveno; připomínkovací řízení. Licence A pod ČUS ve spolupráci s dalšími 

sporty – cíl do konce roku 2023 dokončit přípravy. Brankařská licence od nové sezony – diskuse. 

Trenéři přístup videoplatformě – dotaz z řad trenérů – zamítnuto. Trenéři ODM – diskuse o 

trenérech, kteří by mohli být nominováni. 
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Dále L. Dolejš informoval o své návštěvě RVV OL a MS 6. 11. v Ostravě. Jednání hodnotil jako 

kvalitně připravené, materiály zaslány předem; jednání plynulé, konstruktivní; diskutovali školské 

soutěže a plány do budoucna v regionu, rozpočet regionu. Členy RVV byl vznesen dotaz, zda by 

bylo možné získat evidenci počtu hráčů a hráček v soutěžích, mají informace pouze o počtu družstev 

a chtěli by porovnat mezi dalšími regiony – výstup zapracovat do náborové akce. Výpověď z 

kancelářského prostoru (zasedací místnost už teď není funkční) – bude řešeno v nejbližší době nové 

místo – záměr zvolit prostor, kde by bylo koncentrováno více sportovních svazů v dané oblasti, 

ideálně blíže k centru města. 

 

Usnesení č. 03/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o návštěvě RVV OL a MS kraje 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. Předložil aktuální informace z NSA - 

otevření výzvy Můj Klub 2024 a příprava souhrnu informací pro oddíly včetně úpravy exportu z FISu. 

Následně dodal, že NSA finalizuje formu svazové výzvy pro rok 2024 pro vyhlášení.  

Informoval členy VV o webináři k dotazníku pro prioritizaci sportů (cca 140 účastníků), za ČF se 

účastnil D. Novák, T. Frank a J. Furmánek. Parametry jsou pro ČF srozumitelné a dotazník bude 

v nejbližších dnech vyplněn a odevzdán. 

Dále informoval o aktivitách v ČOV – opět je v diskusi změna stanov – útok ze strany olympijských 

sportů na upozadění neolympijských sportů – bude řešeno na jednání ČOV 04/2024.  

T. Frank krátce doplnil informace s dopady po změně zákoníku práce – zejména DPP. ČF má 

připravené webináře pro oddíly, které by měly usnadnit oddílům se s touto problematikou vypořádat. 

Členové VV krátce diskutovali nad složitostí a administrativní náročností této úpravy. 

 

Usnesení č. 04/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace z NSA 

- bere na vědomí informace z ČOV 

- bere na vědomí informace o připravovaných webinářích pro oddíly 

zaměřených primárně na problematiku změn u DPP 

 

 

AD 05) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil po připomínkování aktualizovaný materiál 

Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF. Krátce okomentoval zaslané 
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připomínky, které byly vypořádány. D. Novák vznesl dotaz k připomínce RVV HK a PA – sekretariát 

zajistí odpověď a předloží na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 05/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 11. 12. 2023 

 

 
AD 06) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

 

Licenční manažer Z. Mlčoušek předložil materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2024/2025. Krátce okomentoval. Členové VV krátce diskutovali zejména záměr 

regionálně či jiným způsobem omezovat počet licencí v jednotlivých soutěžích. 

 

Usnesení č. 06/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence 

pro sezónu 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 12. 2023 

 
 
AD 07) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval členy VV o výsledku kontroly dotace 

MHMP za rok 2022. Informoval o specifiku dané kontroly, kdy byly ze strany MHMP požadovány 

originály účetních dokladů z vlastnictví jednotlivých klubů, což bylo organizačně složitější. Krátce 

okomentoval samotný výsledek kontroly. 

Dále informoval o průběhu příprav vyúčtování dotací v celkovém souhrnu 80 mil. Kč za rok 2023, 

kde nejsou očekávány komplikace, ale jde o časovou náročnost. 

P. Chvojka krátce zhodnotil průběh setkání marketingových pracovníků ČEZ Extraligy a 1. ligy mužů. 

Krátce okomentoval podnět ze strany oddílů ohledně využívání AI technologií v běžných činnostech. 

Členové VV byli informováni o připravované tiskové konferenci k MS, která proběhne 23. 11. a dále 

byly předloženy informace ohledně setkání s partnery, které proběhne ve stejný den na ČF. 

 

Usnesení č. 07/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o výsledku kontroly dotace MHMP za 

rok 2022 

- bere na vědomí informace o přípravě vyúčtování dotací  za rok 

2023 
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- bere na vědomí informace o průběhu setkání marketingových 

pracovníků ČEZ Extraligy a 1. ligy mužů 

- bere na vědomí informace o připravované tiskové konference k MS 

- bere na vědomí informace k setkání s partnery 

 

 

AD 08) Komplexní program podpory 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil materiál Hodnocení společného setkání 

oddílů PP3 a okomentoval nejdůležitější body v předložené prezentaci. Členové VV, kteří se setkání 

účastnili, obsáhle okomentovali obsah i formu setkání. 

 

Usnesení č. 08/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí Hodnocení společného setkání oddílů PP3 

 

 

AD 09) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech.  

T. Frank předložil aktuální informace k Champions Cupu. Pracovního online setkání se za ČF 

účastnili Z. Mlčoušek a T. Frank – momentálně je ze strany IFF sbírána zpětná vazba po čtvrtfinále. 

Řeší se poměrně vysoká finanční náročnost projektu. Následující ročník bude ve stejném obsazení. 

Při jednání o termínech pro další ročník se projevily odlišnosti jednotlivých federací v práci 

s termínovou listinou. Není dořešen pořadatel finále letošního ročníku, ani to, jestli se finále obou 

kategorií bude konat na stejném místě. Další jednání proběhne při MS v Singapuru. 

Členové VV byli informováni o průběhu setkání IFF v Berlíně – zástupci 13 zemí, ČF zastupovali T. 

Frank a F. Šuman – hlavními tématy byl projekt Future Floorball; mezinárodní termínová listina 

(alternativa o možném posunu termínu MS o 2 měsíce vpřed – nutno dopracovat s ohledem na 

termín ME a MS juniorů). Je otevřený dotazník pro vyjádření jednotlivých federací. Dalším tématem 

bylo uvolňování hráčů pro potřeby reprezentace a projekt Fit for Future. Dále byl představen nový 

projekt Road to Hel, který je zaměřený na vzdělávání trenérů mimo země TOP 4. Jednání zástupců 

federací bude pokračovat také v Singapuru na asociačním meetingu. Diskuse k uvedeným tématům 

také pokračovala následující den na jednání VV IFF, které proběhlo také v Berlíně. 

Další informace se týkaly asociačního meetingu v Singapuru, kterého se bude účastnit D. Novák, T. 

Frank a Z. Svobodová. Současně v rámci programu asociačního meetingu bude P. Chvojka 

představovat MS žen 2025, které se uskuteční v ČR. 

 

usnesení č. 09/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

- bere na vědomí informace o průběhu setkání IFF v Berlíně 

- bere na vědomí informace asociačního meetingu v Singapuru 
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AD 10) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil aktuální informace k MS 2025. Z časových důvodů došlo ke zkrácení připravené 

prezentace a připravený obsah bude řešen na dalším jednání VV.  

IFF potvrdila možnost prezentace MS žen 2025 na asociačním meetingu v Singapuru. Proběhne 

setkání s aktuálními pořadateli MS v Singapuru – budou diskutovány podmínky a možná úskalí i se 

zástupci IFF. P. Chvojka dále okomentoval zaslaný grafický návrh MS 2025, který bude ještě 

přepracován. Finanční zajištění podpisu memoranda s Moravskoslezským krajem a městem 

Ostrava – termín je stanoven po MS v Singapuru. Další posun je ve zpracování žádosti/přihlášky do 

dotační výzvy NSA pro akce mimořádné důležitosti, který bude rozhodovat vláda ČR. 

Požádal členy VV, aby si materiál Cíle MS 2025 vzali na své komise a mohlo dojít k hlubší a 

detailnější diskusi na následujícím jednání VV. 

Z. Mlčoušek navázal připomenutím usnesení č. 05/06/23, kterým VV ČF ukládá KS ve spolupráci 

s KRP, KVM a KEFAM připravit komplexní materiál věnující se problematice ženských soutěží se 

závěry, jaké úpravy v těchto soutěžích aplikovat. Z. Mlčoušek dále avizoval, že KS při tvorbě prvního 

návrhu, který dále postoupí ostatním komisím, bude vycházet z cílů MS 2025 pro rozvoj ženského 

florbalu, které se pokusí konkretizovat zejména v oblasti soutěží. 

 

Usnesení č. 10/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

- bere na vědomí informace o prezentaci MS 2025 na asociačním 

meetingu v Singapuru 

- bere na vědomí informace o termínu podpisu memoranda s 

Moravskoslezským krajem a městem Ostrava 

- bere na vědomí informace k žádosti o dotaci od NSA mimořádné 

důležitosti pro rok 2025 

- bere na vědomí informaci o průběžném plnění usnesení č. 

05/06/23 

 

 
AD 11) Rozpočet 2024 
 
D. Novák za EKO dle usnesení č.12/10/23 předložil první návrh rozpočtu. Obsáhle okomentoval 

připravenou verzi východisek pro rozpočet 2024 a jeho aktuální podobu. T. Frank krátce doplnil 

některé kroky, které byly připraveny pro vypracování návrhu rozpočtu. Členové VV diskutovali jak 

aktuální návrh, který počítá se schodkem ve výši 7,4 mil. Kč, tak případně nad dalším vývojem ve 

střednědobém horizontu (2-3 let). V rámci toho byly probírány informace k vlivům inflace, 

zhodnocování získávaných finanční zdrojů a možnosti navyšování výnosů. Členové VV se shodli na 

akceptaci směru k finalizaci rozpočtů (provozní, regionální a projektové), které budou předloženy ke 

schválení na další jednání VV. 
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Dále D. Novák podrobně vysvětlil navrhovaný postup v oblasti členského příspěvku, který musí být 

v příštím roce zaveden (plyne z informací od NSA ke svazovým i oddílovým dotačním výzvám pro 

rok 2025). T. Frank komplexněji doplnil detaily a vysvětlil strategii práce s členskými příspěvky i 

v dopadu na oddíly. Členové VV toto téma dlouze a obsáhle diskutovali. Závěrem diskuse vznikl 

úkol připravit konkrétní komplexní podobu řešení členského příspěvku na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 11/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí varianty řešení podmínky NSA zavést členský 

poplatek a ukládá detailně zpracovat vybrané řešení a zapracovat 

ho do provozních rozpočtů ČF 2024 

- ukládá připravit finální rozpočtů (provozních, regionálních a 

projektových) na rok 2024  

Zodpovídá: D. Novák Termín: 11.12.2023 

 

 

AD 12) Kodex RP 

 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Kodex RP. K materiálu nebylo 

připomínek a bude tedy finalizován. 

 

Usnesení č. 12/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Kodex RP  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 11. 12. 2023 

 

 

AD 13) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a požádal o odklad na 

jednání 02/2024. 

 

Usnesení č. 13/11/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na 02/2024 

 

AD 14) Akční list – Ženy v ČF 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Akční list – Ženy v ČF. 

K materiálu nebyla diskuse. 

Usnesení č. 14/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční list 

– Ženy v ČF 
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- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 11. 12. 2023 

 

 

AD 15) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2024/2025. Z. Mlčoušek krátce shrnul další postup. 

Usnesení č. 15/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 11. 12. 2023 

 

 
AD 16) Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026  

J. Dufek za KS předložil po zkráceném připomínkování finalizovaný materiál Počet účastníků 

ligových soutěží 2025/2026. K materiálu nebyla diskuse. 

Usnesení č. 16/11/23: VV ČF 

- schvaluje po zkráceném připomínkování finalizovaný materiál Počet 

účastníků ligových soutěží 2025/2026 

- ukládá zveřejnit na webu  

Zodpovídá: J. Dufek Termín: 30. 11. 2023 

 
 
AD 17) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

D. Novák za EKO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh aktuálního znění 

Ekonomické směrnice pro rok 2024. T. Frank poukázal na došlé připomínky a jejich vypořádání 

komisí. Současně upozornil na to, že některé připomínky se netýkají obsahově ekonomického 

nastavení, ale obsahové diskuse v rámci dané oblasti, ze které se podmínky přenáší pouze jako 

informativní souhrn. 

Usnesení č.17/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: D. Novák Termín: 11. 12. 2023 
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AD 18) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil po připomínkování materiál Souhrnný 

program podpory pro rozvoj regionů. Krátce vysvětlil přístup k tomuto materiálu a poukázal na počet 

i kvalitu projektů, které v rámci projektu žádají o podporu. 

Usnesení č. 18/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Souhrnný 

program podpory pro rozvoj regionů  

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil Termín: 11. 12. 2023 

 

 
AD 19) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

L. Dolejš za KVM, v zastoupení Z. Svobodovou, předložil po připomínkování aktualizovaný materiál 

Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně 

návrhu vypsání na další období). K materiálu nebyla diskuse. 

Usnesení č. 19/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, 

jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu 

vypsání na další období) 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: L. Dolejš Termín: 11. 12. 2023 

 

 
AD 20) Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních soutěží 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení atraktivity elitních 

soutěží. P. Chvojka krátce okomentoval předkládaný materiál a jednotlivé body a úvahy. 

 

Usnesení č. 20/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrhy konkrétních opatření ke zvýšení 

atraktivity elitních soutěží 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 11. 12. 2023 
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AD 21) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 

2024/2025. Okomentoval jednotlivé části materiálu. Členové VV návrh obsáhle diskutovali, zejména 

vzhledem k dopadu do celého hnutí. 

 

Usnesení č. 21/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2024/2025  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 11. 12. 2023 

 

 

AD 22) Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu českého florbalu 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení D. Novákem, předložil materiál Zpráva o průběhu plnění rozvojového 

plánu českého florbalu. Upozornil členy VV, že nadcházející době probere s předsedy jednotlivých 

oblastí samotné hodnocení a současně vyzval k přípravě na aktualizaci RP ČF na období 2024 – 

2034. 

 

Usnesení č. 22/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu plnění rozvojového plánu 

českého florbalu  

- ukládá připravit hodnocení RP ČF pro období 2022 - 2032 

- ukládá připravit podklady aktualizaci RP ČF pro období 2024 - 2034  

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín : 29. 2. 2024 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Licenční řízení – aktuální informace k situaci týkající se Black Angels 

 

Licenční manažer Z. Mlčoušek předložil aktuální informace týkající se oddílu Black Angels. Členové 

VV obsáhle diskutovali danou situaci a možnosti dalšího postupu Licenční komise. 

 

Usnesení č. 40/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí předložené informace o situaci oddílu Black Angels 
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AD 41) Zpráva o stavu příprav ženské reprezentace na MS 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o stavu příprav ženské reprezentace na MS. 

 

Usnesení č. 41/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav ženské 

reprezentace na MS 

 

 

AD 42) Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých regionech 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Hodnocení školení a stav rozhodčích v jednotlivých 

regionech. 

 

Usnesení č. 42/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Hodnocení školení a stav rozhodčích 

v jednotlivých regionech 

 

 

AD 43) Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních ligových soutěží od 

2025/2026 do 2027/2028 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Informace o úvahách vývoje struktury a systémů celostátních 

ligových soutěží od 2025/2026 do 2027/2028. Z. Mlčoušek krátce okomentoval zvažované úpravy, 

týkající se zejména hraní jedenkrát týdně v celostátních soutěžích a také ohledně superfinále v rámci 

1. ligy mužů. 

 

Usnesení č. 43/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o úvahách vývoje struktury a 

systémů celostátních ligových soutěží od 2025/2026 do 2027/2028 

 

 

AD 44) Návrh členů a harmonogram činnosti Pravidlové komise  

 

T. Frank předložil materiál Návrh členů a harmonogram činnosti Pravidlové komise. 

 

Usnesení č. 44/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh členů a harmonogram činnosti 

Pravidlové komise 
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AD 45) Grant MHMP 2024 - návrh rozdělení finančních prostředků 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil materiál Grant MHMP 2023 - návrh 

rozdělení finančních prostředků. 

 

Usnesení č. 45/11/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Grant MHMP 2024 - návrh rozdělení 

finančních prostředků 


